
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 28. april 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 644
Ministeren bedes redegøre for, om der i forbindelse med Postnords salg af
Hovedpostkontoret og Postterminalen i København er taget højde for, at det
fortsat er muligt at gennemføre en udvidelse af stationskapaciteten på Køben-
havns Hovebanegård ved at etablere perroner til f.eks. Øresundstogene i den
tidligere postbanegård/postterminal jf. Trafikstyrelsens analyse fra december
2013 ”Stationskapaciteten ved København H” side 44-46. Denne løsning må
anses som en relativt billig løsning på dele af kapacitetsproblemerne, herun-
der også hvis Øresundstrafikken skal omlægges, så togene vendes i Køben-
havnsområdet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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